

Title (en)  
Display case construction.

Title (de)  
Aufbauvitrine.

Title (fr)  
Montage d'un présentoir.

Publication  
**EP 0628271 A2 19941214 (DE)**

Application  
**EP 94107593 A 19940517**

Priority  
DE 4319286 A 19930611

Abstract (en)

2.1 Known assembly display cases, which comprise merely horizontal frames and vertical panels placed in grooves of the same, exhibit sufficient stability only when the panels are inserted into the grooves using great force. For the rapid and simple assembly of a display case this is too laborious. 2.2 It is proposed that the grooves be assigned resilient clamping lips which act as a type of barb when forces are exerted on the panels to be inserted which try to remove the panels from the grooves again. 2.3 use for assembly display cases in fair and exhibition construction.  
<IMAGE>

Abstract (de)

2.1 Bekannte Aufbauvitrinen, die nur aus horizontalen Rahmen und aus in Nuten derselben gesteckten vertikalen Platten bestehen, weisen nur dann einen ausreichenden Halt auf, wenn die Platten unter Aufwendung größerer Kräfte in die Nuten eingesetzt werden. Dies ist für den schnellen und einfachen Aufbau einer Vitrine zu aufwendig. 2.2 Es wird vorgeschlagen, daß den Nuten elastische Klemmklippen zugeordnet werden, die als eine Art Widerhaken wirken, wenn Kräfte auf die einzusetzenden Platten ausgeübt werden, die die Platten wieder aus den Nuten entfernen wollen. 2.3 Verwendung für Aufbauvitrinen im Messe- und Ausstellungsbau. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47F 3/00**

IPC 8 full level  
**A47F 3/00** (2006.01); **A47F 3/12** (2006.01); **E06B 3/46** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47F 3/12** (2013.01)

Cited by  
WO2008058468A1; JP2010510442A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0628271 A2 19941214; EP 0628271 A3 19970723; EP 0628271 B1 19991006**; AT E185256 T1 19991015; DE 4319286 A1 19941215;  
DE 59408796 D1 19991111; ES 2137288 T3 19991216

DOCDB simple family (application)  
**EP 94107593 A 19940517**; AT 94107593 T 19940517; DE 4319286 A 19930611; DE 59408796 T 19940517; ES 94107593 T 19940517